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Abstract (en)
For the decorative display of matching items of clothing (11; 21-25), a clothes stand is proposed, in which column members (1, 1.1', 1.1") of a multi-
column stand consist of tubular columns (1) which are connected by cross-beams (13, 14', 14") to form pairs (1.1) of columns. The top ends of the
tubular columns (1) are provided with end members which reinforce their end regions mechanically in such a way that these regions and the cross-
beams (13, 14', 14") form coupling zones for mounting equipment elements (9, 15-17, 19, 20) for the items of clothing to be displayed. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur dekorationsmässigen Präsentierung von zueinander passenden Kleidungsstücken (11; 21-25) wird ein Kleiderständer vorgeschlagen, bei
dem Säulenglieder (1, 1.1', 1.1") eines Mehrsäulenständers aus durch Traversen (13, 14', 14") zu Säulenpaaren (1.1) verbundene Rohrsäulen
(1) bestehen. Die oberen Enden der Rohrsäulen (1) sind mit deren Endbereiche mechanisch verstärkenden Endgliedern so versehen, dass
diese Bereiche und die Traversen (13, 14', 14") Ankupplungszonen bilden zur Montage von Ausrüstungselementen (9, 15-17, 19, 20) für die zu
präsentierenden Kleidungsstücke.
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